
Conclusies en afspraken

Van het openbare gedeelte van de vergadering van de commissie Maatschappelijke Ontwikkeling 
(MO) van de Gemeente Oude IJsselstreek, gehouden op donderdag 8 februari om 20.00 uur in de 

DRU Cultuurfabriek te Ulft

Aanwezig: Theo Colenbrander, commissievoorzitter
Maaike Piscaer, commissiegriffier

Lokaal Belang (GVS)
Gerard Wildenbeest
Ine Hofs
Miranda Steentjes

CDA
Chrysto Wormskamp
Sylvia Stuivenberg 

SP
Elja Versteeg
Jan Vesters
Heini Peters

PvdA
Sylvia van Londen
Ton Menke
Gulden Siner

D66
Ine Woudstra
Karen Smelt
Hayo Canter Cremers

VVD
Cécile Helmink
Esther Vosseberg-Raterink 

Voorts aanwezig Wethouder Bert Kuster (LB) 
Wethouder Peter van de Wardt (CDA)

Ambtelijk aanwezig: Hannie Burcksen
Bob Konings
Juss van de Lisdonk
Tom Beskers
Bert Kissing
Milad Lahdo

Afwezig met afmelding: Arno Kock (D66)
Jeanette Elstak (CDA)



Onderwerp
Aard bespreking

Opening en mededelingen
Open gesprek
De commissievoorzitter de heer Colenbrander opent de vergadering,

Onderwerp
Aard bespreking

Vaststellen agenda
Besluitvorming
Ongewijzigd vastgesteld

Onderwerp
Aard bespreking

Conclusies en afspraken vergaderingen d.d. 6 december 2017

Ongewijzigd vastgesteld

Onderwerp
Aard bespreking

Lijst van bestuurlijke toezeggingen en actuele moties
Besluitvorming
De lijst is besproken en wordt aangepast.

Bestuurlijke toezeggingen:
Afgevoerd zijn:
1. Evaluatie ‘voorbij de zure appel’ (besproken in de commissie van 8-2-18)
3. Tegemoetkoming in ziektekosten (n.a.v. antwoord portefeuillehouder)

Moties
Afgevoerd zijn:
1. Motie Kinderen uit de armoede (behandeld in de raad van 7-12-17)
4. Motie Van Armoede- naar Meedoenbeleid (behandeld in de raad van 7-12-17)

De voorzitter vat de conclusies / oordelen samen in een commissieadvies en noemt daarbij de 
belangrijkste argumenten en eventuele minderheidstandpunten en voorbehouden.

Onderwerp
Aard bespreking

Huisvesting primair onderwijs Gendringen, Silvolde en Etten
Oriënterende beraadslaging 

Inleiding door Peter van de Wardt met de laatste stand van zaken over 
huisvesting primair onderwijs in de 3 kernen. 

Onderwerp
Aard bespreking

Afronding “Voorbij de zure appel”
Informatieve beraadslaging 

Inleiding door Bert Kusters over het traject ‘voorbij de zure appel’ (budgetten in 
het sociaal domein).

Onderwerp
Aard bespreking

Regiovisie maatschappelijke opvang en beschermd wonen
Voorbereidende beraadslaging

Presentatie door Bert Kissing met samenvatting van de regionale bijeenkomst 
met raadsleden van 29 november 2017.

Advies commissie: Bespreekstuk in de raadsvergadering van 22 februari 2018



Onderwerp
Aard bespreking

Tweede wijziging GR Laborijn inzake blijvende deelname gemeente 
Montferland
Voorbereidende beraadslaging

Inleiding door Peter van de Wardt

Advies commissie: Hamerstuk in de raadsvergadering van 22 februari 2018

Onderwerp
Aard bespreking

Externe vertegenwoordigingen en actuele portefeuillezaken 
Open gesprek
--

Onderwerp
Aard bespreking

Overige onderwerpen ter bespreking 
Open gesprek
-- 

Onderwerp
Aard bespreking

Rondvraag 
Open gesprek

Rol MEE clientondersteuning

Ine Woudstra (D66) wil graag meer weten over de rol van MEE als 
cliëntondersteuner. Gemeentes hebben de opdracht diverse vormen van 
cliëntondersteuning te bieden, in aandoening, of beperking maar ook in 
levensfase. Mevrouw Woudstra gaat er vanuit dat MEE de enige contractuele 
aanbieder van clientondersteuning is. Wat zij wil weten is hoe de gemeente de 
diversiteit kan garanderen en of zij kunnen schetsen hoe de cliënt de 
ondersteuning krijgt aangeboden en of er ideeën bestaan over meer diversiteit?

Mevrouw Burksen antwoord dat de gemeente in het najaar vorig jaar een 
aanbesteding heeft uitgevoerd omtrent de clientondersteuning. Daar is MEE 
uitgekomen. De rol van MEE betreft het regelen van de zorg die nodig is, o.a. 
informatie en advies, ondersteuning bij gesprek en ondersteuning bij complexe 
vraagstukken. Met Sociaal Raadsliedenwerk zijn afspraken gemaakt omtrent de 
ondersteuning bij o.a. klachten en beroep. De formele clientondersteuning gaat 
via MEE, het staat mensen uiteraard vrij om voor een andere informele 
clientondersteuning te kiezen.

Stavanza overleg muziekverenigingen

Heini Peter (SP) vraagt naar de stand van zaken omtrent het overleg met de 
muziekverenigingen.

Wethouder van de Wardt antwoord dat er vorig jaar overleg is geweest met de 
muziekverenigingen in relatie tot de muziekschool. De verenigingen hebben een 
voorstel gekregen van de muziekschool en hebben daar eind januari dit jaar een 
reactie op gegeven. Inmiddels heeft de muziekschool hier weer een reactie op 
gegeven. Het college hoopt dat dit leidt tot een concept voorstel die gedragen 
wordt door zowel de verenigingen als de muziekschool. Streven is dat er 
muziekonderwijs is voor alle verenigingen. Daarnaast is er gekeken hoe beide 
partijen elkaar nog verder kunnen versterken. Uit dit gesprek is gebleken de 
muziekschool de eerste prioriteit is. In een later stadium zal gekeken worden 
wat beide partijen nog meer gezamenlijk kunnen oppakken.



Onderwerp
Aard bespreking

Externe vertegenwoordigingen en actuele portefeuillezaken 
Open gesprek
--

Onderwerp
Aard bespreking

Besluit tot het sluiten van de deuren
Besluitvorming
Omdat de voorzitter het (op advies van het college) nodig oordeelt worden de 
deuren gesloten nadat iedereen op de publieke tribune de vergaderzaal heeft 
verlaten.

De commissie zal na een korte schorsing, achter gesloten deuren verder 
vergaderen over ontwikkelingen onderwijshuisvesting. Van het besloten deel 
van deze vergadering is een afzonderlijke lijst van conclusies en afspraken 
gemaakt. 

Sluiting: 

Aldus vastgesteld door de commissie Maatschappelijke Ontwikkeling (MO) in zijn openbare 
vergadering van 19 april 2018.

de commissiegriffier de voorzitter
Maaike Piscaer Theo Colenbrander


